



# 中国国家强制性产品认证证书

证书编号: 2023010901529870

发证日期: 2023年03月14日

有效期至: 2028年03月13日

**认证委托人名称及注册地址** 仁宝信息技术(昆山)有限公司  
江苏省昆山综合保税区A区第一大道58号

**产品生产者名称及注册地址** 华硕电脑股份有限公司  
中国台湾台北市北投区立德路15号1楼

**生产企业名称及生产地址** 仁宝信息技术(昆山)有限公司  
江苏省昆山综合保税区A区第一大道58号

**产品名称和系列、规格、型号** 华硕 All-In-One 计算机  
A5402xyyyyyyyyyyyyyyyyyy,E5402xyyyyyyyyyyyyyyyyyy,A6630xyyyyyyyyyyyyyyyyyy; (“x”可以为A-Z, a-z, - 或空格; “y”可以为0-9,A-Z, a-z, - 或空格,仅用于市场目的,不影响产品的安全和电磁兼容性能); 20Vdc, 6A, (电源适配器: A17-120P2A,ADP-120VH F,ADP-120VH B) (电线组件可选)

**产品标准和技术要求** GB 17625.1-2012;GB 4943.1-2011;GB/T 9254.1-2021

上述产品符合 CNCA-C09-01:2014 认证规则的要求, 特发此证。  
证书有效期内本证书的有效性依据发证机构的定期监督获得保持。  
经中国合格评定国家认可委员会认可 CNAS C001-P

可通过扫描下方二维码或登录国家认监委网站(www.cnca.gov.cn)查验证书信息



签发: 谢肇煦



中国质量认证中心





# CERTIFICATE FOR CHINA COMPULSORY PRODUCT CERTIFICATION

**CERTIFICATE NO.:** 2023010901529870

**Valid from:** Mar.14,2023

**Valid until:**Mar.13,2028

**NAME AND REGISTERED ADDRESS OF THE APPLICANT** Compal Information Technology (Kunshan)Co., Ltd.  
No.58, First Avenue, A Zone, Kunshan Comprehensive Free Trade Zone, Kunshan, Jiangsu, China

**NAME AND REGISTERED ADDRESS OF THE MANUFACTURER** ASUSTek Computer Inc.  
1F., No.15, Lide Rd., 112 Beitou Dist., Taipei City, Taiwan, China

**NAME AND LOCATION OF THE FACTORY** Compal Information Technology (Kunshan)Co., Ltd.  
No.58, First Avenue, A Zone, Kunshan Comprehensive Free Trade Zone, Kunshan, Jiangsu, China

**PRODUCT MODEL(S)** ASUS All-in-One PC  
A5402xyyyyyyyyyyyyyyy,E5402xyyyyyyyyyyyyyyy,A6630xyyyyyyyyyyyyyyy; (x = A-Z, a-z, - or blank; "y" = 0-9, A-Z, a-z, - or blank,for marketing purpose and no impact safety related construction and critical components ; 20Vdc, 6A,( Adapter: A17-120P2A, ADP-120VH F,ADP-120VH B) (Optional cord set)

**STANDARDS AND TECHNICAL REQUIREMENTS** GB 17625.1-2012;GB 4943.1-2011;GB/T 9254.1-2021

This is to certify that the above mentioned product(s) complies with the requirements of implementation rules for compulsory certification(REFNO. CNCA-C09-01:2014)

The validity of the certificate is subject to positive result of the regular follow up inspection by issuing certification body until the expiry date.

Accredited by China National Accreditation Service for Conformity Assessment CNAS C001-P

The certificate information is available through the QR code below or CNCA's website: [www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn)



SIGNATURE: 谢肇煦



**CHINA QUALITY CERTIFICATION CENTRE**

